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Het vergroeningsproject in de dorpskern van Betekom is met uitzondering van de 
aanplanting bijna afgerond. 


We hebben begrepen dat er ook bij dit project (opnieuw) heel wat discussie is geweest 
binnen de meerderheid, met de nodige vertragingen tot gevolg. Jammer genoeg is er bij 
deze discussies, onder andere rond de keuze van het plantgoed, geen rekening 
gehouden met meer pertinente zaken. 


De boordstenen van de plantvakken steken ongeveer 10cm boven het voetpad uit, 
waarom werd er niet geopteerd om de boordstenen op gelijke hoogte met het voetpad te 
plaatsen? De huidige situatie verhoogt het risico op valpartijen, zeker met de scherp 
uitstekende randen en hoeken. De ruimte tussen de boordstenen en de parkeervakken is 
bovendien amper 30cm tot 45cm. Het is omzeggens onmogelijk om op die manier aan 
passagierszijde uit te stappen (zie onderstaande foto’s)


Aanvullend agendapunt gemeenteraad d.d. 28 maart 2024

Ingediend door: Raadslid David Janssens - MGB fractie

Omschrijving: aanpassing dorpskern Betekom nav vergroeningswerken

Betreft: interpellatie - voorstel van beslissing
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Bovendien is er sinds de aanleg van de plantvakken een verhoogd risico op aanrijdingen 
op het C.Vissenaekensplein. Wagens die uit de parkeervakken rijden aan de kant van het 
KBC kantoor hebben onvoldoende ruimte om de rijbaan op te rijden met verhoogd risico 
op aanrijdingen, in het bijzonder met de wagens die correct geparkeerd staan aan de kant 
van dokterspraktijk Demerbrug en taverne Kalessa (zie onderstaande foto’s). 


Gelet op bovenstaande aspecten stellen we het volgende voor om de veiligheid te 
verbeteren en de risico’s te beperken. 


Enerzijds worden de boordstenen op gelijke hoogte met het voetpad gebracht. Het 
plantvak langs de Prof. Scharpélaan zou dan best ingevuld worden met gras zodat je als 
passagier vlot kan uitstappen. Mogelijk werd met dit laatste al rekening gehouden na de 
hogervermelde discussies?


Daarnaast stellen we voor om de parkeerplaatsen langs het C.Vissenaekensplein aan de 
kant van dokterspraktijk Demerbrug en Taverne Kalessa 40 à 50 cm op te schuiven naar 
de gevel. Er is met die ingreep nog voldoende ruimte voor voetgangers tussen de 
parkeervakken en de gevels van de woningen. Dit kan eventueel voor een bepaalde 
periode getest worden om na te gaan of dit het gewenste resultaat oplevert.


Tenslotte blijven we ons ernstig vragen stellen in hoeverre deze aanpassingen en de 
geplande werkzaamheden op de parking van sportcentrum De Tumkens de organisatie 
van kermissen en andere evenementen nog mogelijk maken. Het ooit bruisende Betekom 
centrum dreigt te verkommeren…


De gemeenteraad besluit als volgt. 

1. De boordstenen worden op gelijke hoogte met de voetpaden geplaatst en de 
plantzone langs de Prof. Scharpélaan wordt ingevuld met gras zodat passagiers vlot 
kunnen uitstappen.


2. De parkeervakken op het C.Vissenaekensplein langs Taverne Kalessa en 
dokterspraktijk Demerbrug worden tot 50cm opgeschoven richting de gevels van de 
woningen. Dit kan gedurende een bepaalde periode getest worden zodat kan 
geëvalueerd worden of deze aanpassing het gewenste resultaat oplevert. 
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